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This solicitation amendment # 001 is raised to provide the question and answer set #1 and to 
make the following changes:

Question and Answer set #1
 

Question 1 

Why is the lens for the Infrared window have to be transparent and un-obstructed? 

Answer 1 

Because the CCG will overlap a white light picture with an Infrared one. 

Question 2 

Does the bidder have to be an authorized distributor for the Infrared windows? 

Answer 2 

Yes, the bidder must be an authorized distributor for the product he is bidding.  The bidder will be 
responsible for the resolution of all issues, including delivery, quality, and supplying technical updates as 
required. 

1. At page 28 of 33 - ANNEX “E” TECHNICAL EVALUATION PLAN, paragraph 2 Mandatory technical 
criteria: 

 a. Insert:    Mandatory Technical Requirements, 12 as follows: 

12 
The bidder must be an authorized 
distributor for the Infrared windows. 

 

 

Question 3 

What is the last awarded unit price for each item? 

Answer 3 

We do not have a last awarded price, this is the first time that we competed this requirement. 

Question 4 

What is the delivery time or is it up to us? 

Answer 4 

Canada expects a delivery time of fourteen (14) calendar days following the reception of the call-up 
against this Standing Offer as per paragraph five (5) of ANNEX "A" STATEMENT OF REQUIREMENT. 

Question 5 
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Do we need to provide samples with bid or upon request? 

Answer 5 

No, but the offeror is responsible to supply products that meet or exceeds the requirement or the 
offeror could be found in default.  The offeror must identify the product in his offer by brand name and 
part number.        

Question 6 

Is offering an imported goods from China meeting specifications acceptable  

Answer 6 

The bidder is responsible to make sure that the product the Bidder is bidding meets all the international 
trade rules and limitations, and is acceptable for shipping to Canada.  There are no other limitation for 
country of origin. 

Question 7 

The area in the title "a viewing area of at least 3.4 inches (86.36 mm)" refers to the viewing area in 
camera? 

Answer 7 

No, the “viewing area” refers to the actual unobstructed viewing diameter of the lens of the Infrared 
lens assembly. 

Question 8 

Is there a minimum guaranteed offered to the winner? 

Answer 8 

No, there are no minimum guarantees in this Request for Standing Offer. 

Question 9 

What is the wavelength range for visible and infrared light to travel through lenses? 

Answer 9 

The infrared window lenses must have a broadband transmission allowing both visible spectrum 
wavelengths and the infrared wavelengths (including shortwave, mid-wave and long-wave of IR 
spectrum) to transmit through the optic (infrared window).  The wavelength range for visible and 
infrared light is .4 to 15.0 microns.  The ability to conduct thermal scan and take a white light digital 
photography is needed for documentation and corrective action. 
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2. At page 19 of 33 - ANNEX “A” STATEMENT OF REQUIREMENT, paragraph 3. Requirement - 
“Infrared Transparent Window Assemblies that are suited for quantitative measurement based on 
thermography” – Description: 

 a. Delete:  

The clear unobstructed crystal Infrared Transparent Window assemblies that are suited 
for quantitative measurement based on thermography lenses must have a broadband 
transmission allowing both visible spectrum wavelengths and the Infrared wavelengths 
to transmit through the lenses. 

b. Insert:     

The clear unobstructed crystal Infrared Transparent Window assemblies that are suited 
for quantitative measurement based on thermography lenses must have a broadband 
transmission allowing both visible spectrum wavelengths and the Infrared wavelengths 
to transmit through the lenses. The wavelength range for visible and Infrared light is .4 
to 15.0 microns.  
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La présente modification à l’invitation est émise pour le jeu de question et réponses #1:  

Jeu de question et réponses #1 

Question 1  
 
Pourquoi la lentille de la fenêtre infrarouge doit être Claire et non obstrue?  
 
Réponse 1  
 
Parce ce que la GCC chevaucheront une photo image de lumière blanche avec une photo infrarouge. 
 
Question 2 
 
Le soumissionnaire doit-il être un distributeur autorisé des fenêtres infrarouges? 
 
Réponse 2 
 
Oui, le soumissionnaire doit être un distributeur autorisé pour le produit qu’il soumissionne. Le 
soumissionnaire sera responsable de la résolution de tous problèmes, y compris la livraison, de qualité, 
et fournir des mises à jour techniques au besoin.  
 

1. À la page 30 de 35 - ANNEXE « E », Plan D'Évaluation Technique, paragraphe 2, critères 
techniques obligatoires :  
 

A. insérer : Exigences techniques obligatoires, #12 comme suit :  
 

12 Le soumissionnaire doit être un distributeur 
autorisé pour les produits qu’il offre. 

 

 
Question 3  
 
Quelle est le dernier prix unitaire de chaque article?  
 
Réponse 3  
 
Nous n’avons pas de dernier prix unitaire de chaque article, c’est la première fois que nous sollicitons 
cette exigence. 
 
Question 4  
 
Quel est le délai de livraison ou est-il laisser à nous?  
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Réponse 4  
Le Canada s’attend à un délai de livraison de quatorze (14) jours civils suivant la réception de la 
commande subséquente à cette offre à commandes, conformément à l’alinéa cinq (5) de l'annexe « A », 
Énoncé des besoins. 
 
Question 5  
 
Avons-nous besoin de fournir des échantillons avec la soumission ou à la demande?  
 
Réponse 5  
 
Non, mais l’offrant est responsable de fournir des produits qui respectent ou dépassent les exigences, 
ou l'offrant pourrait être trouvé en défaut. L’offrant doit identifier le produit dans son offre par nom de 
marque et un numéro de pièce. 
 
Question 6  
 
Est-il acceptable d’offrir un produit importé de la Chine qui rencontre les spécifications?  
 
Réponse 6  
 
Le soumissionnaire est responsable de s’assurer que le produit qu’il soumet respecte toutes les règles 
commerciales internationales et ses limites, et que le produit soit acceptable pour l’expédition au 
Canada. Il n’y a aucune autre limite pour le pays d’origine. 
 
Question 7  
 
La zone de visualisation dans le titre « une zone de visualisation d’au moins 3,4 pouces (86,36 mm) » fait 
référence à la zone de visualisation de la lentille de la camera?  
 
Réponse 7  
 
Non, la « zone de visualisation » fait référence au diamètre de la lentille de l’ensemble de fenêtre 
transparente infrarouge sans obstructions. 
 
Question 8  
 
Il-y-a-t-il un minimum garanti offert au gagnant?  
 
Réponse 8  
 
Non, il n’y a pas de garanties minimales dans la présente demande d’offre à commandes. 
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Question 9  
 
Quelle est la gamme de longueurs d'onde de la lumière visible et infrarouge à voyager par les lentilles?  
 
Réponse 9  
 
La lentille infrarouge doit avoir une transmission à large bande permettant aux deux longueurs d’onde 
du spectre, visible et l’infrarouge (y compris les ondes courtes, ondes moyennes et de grande longueur  
du spectre infrarouge) de transmettre par l’optique (fenêtre infrarouge). La gamme de longueurs d'onde 
de la lumière visible et infrarouge est de 0,4 à 15,0 microns. La capacité de mener l’analyse thermique et 
de prendre des photographes numériques de lumière blanche, est nécessaire pour la documentation et 
les mesures correctives. 
 
2.  À la page 22 de 33 - ANNEXE « A », Énoncé des besoins, paragraphe 3. - Exigence - Assemblages 

de fenêtres transparentes aux infrarouges - Description: 
 
a.  supprimer :  
 
Les lentilles des assemblages de fenêtre infrarouge transparente en Crystal sans obstructions qui 
sont adaptés pour la mesure quantitative fondée sur la thermographie doivent avoir une 
transmission à large bande permettant aux longueurs d'onde du spectre visible et aux longueurs 
d'onde infrarouges de transmettre au travers des lentilles. 
 
b.  insérer :  
 
Les lentilles des assemblages de fenêtre infrarouge transparente en Crystal sans obstructions qui 
sont adaptés pour la mesure quantitative fondée sur la thermographie doivent avoir une 
transmission à large bande permettant aux longueurs d'onde du spectre visible et aux longueurs 
d'onde infrarouges de transmettre au travers des lentilles. La gamme de longueurs d'onde de la 
lumière visible et infrarouge est de 0,4 à 15,0 microns. 
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